
IX. Majoituslautakunta. 

Majoituslautakunnan kertomus vuodelta 1923 oli seuraavansisältöinen: 

Majoituslautakuntaan kuuluivat vuonna 1923 eversti M. af Enehjelm 
puheenjohtajana, pankinjohtaja C. J. Wegelius varapuheenjohtajana, uuni-
työntekijä K. Järvinen jäsenenä sekä everstiluutnantti V. Holopainen ja työ-
mies H. Nevander varajäseninä. Lautakunnan kokouksissa, joita vuoden 
varrella oli neljä, toimi pöytäkirjurina laamanni E. Lindroos, puheenjohtajan 
joka kerta erikseen kehoittamana. 

Allaolevista numeroista käy selville sekä myönnetyt määrärahat että 
todelliset menot majoituksesta vuonna 1923: 

Määrärahat Menot kirjo-
menosäännön jen mukaan, 

mukaan, Smk. Smk. 
Lautakunnan puheenjohtajan ja jäsenten palkkio 3,800: — 3,320: — 
Kansliamenot 7,000: — 5,785:25 
Yleiset majoitusmenot 300,000:— —• 

Yhteensä 310,800: — 9,105: 25 

Vuoden varrella ei majoituslautakunta välittänyt sotaväenmajoitusta. 
Sotaväenmajoituksesta kesäkuun 30 p:nä 1919 annetun lain 54 §:n mukaan 

on majoituslautakunta määrätyn ajan kuluessa puolivuosittain laatinut ja 
majoitusasiamiehelle lähettänyt erikohtaislaskun kunnan tämän lain perus-
teella puolen vuoden aikana suorittamista menoista, jonka ohella tammikuun 
kuluessa saman lain 38 §:n 2 kohdan mukaan kaupunginvaltuustolle on lähe-
tetty seikkaperäinen yhdistelmä lautakunnan menoista edellisenä vuonna. 
Elokuun 24 p:nä saapui lautakunnalle rahatoimikonttorin saman kuukauden 
21 :ntenä päivätty kirjelmä, jossa ilmoitettiin rahatoimikonttorin valtiolaitok-
selta kantaneen korvausta sotilasmajoituksesta ja sen yhteydessä olevista 
kustannuksista vuodelta 1922 yhteensä 8,939: 72 markkaa, siitä 4,300: 60 
markkaa edelliseltä ja 4,639: 12 markkaa jälkimmäiseltä vuosipuoliskolta. 

Lautakunnan hallussa yhä edelleen olevasta irtaimesta omaisuudesta 
säilytetään osa lautakunnan virkahuoneistossa, Sofiankadun l:ssä, seka osa 
ullakkokomerossa talossa n:o 2 Pohj. Makasiinikadulla. Aikaisemmin lauta-
kunnan hallussa ollut muu irtaimisto luovutettiin vuonna 1920 kaupungin 
varastopihalle. 

Vuoden varrella saapui lautakunnalle seuraava määrä kirjeitä ja lähet-
teitä: kaupunginvaltuustolta 3, rahatoimikamarilta 15, rahatoimikonttorilta 4 
sekä muilta viranomaisilta 1, eli yhteensä 23 kirjelmää. Lähtevien kirjelmien 
luku oli 57. 

Syyskuun 7 p:nä lähetettiin rahatoimikamarille lautakunnan vuoden 
1924 meno- ja tulosääntöehdotus. 


